
Møtebok Hægebostad menighetsråd – møte nr. 5/24 
Kirkestova onsdag 05.06.2024 kl. 18.00-20.30 

Til stede: Bernt Rune, Carl Magnus, Alf Gunnar, Jan Petter, Geir, Inger, Liv, Åse Reidun, Anne Grethe, 

Merete, Anne Marie, Valbjørg og Anette 

 

Sak 22/24 -25/24: Felles med Eiken Sokneråd 

 

Sak 22/24: Sammen som kirke i hele verden - misjonsaksjon 

Det er ikke kommet inn så mye på vipps ennå, noe mer i Eiken enn i Hægebostad. Tidligere har det 

kanskje kommet inn ca 35 000 til sammen. Vi må prøve å få delt aksjonen mer på facebook, og like 

det som blir delt av andre. 

 

Sak 23/24: Trosopplæring 

Merete informerte om arbeidet det siste året. Det har vært Lys Våken, Tårnagenter, utdeling av 4-års 

bok og 6-årsbok. Det skal være bekkevandring i høst, og KodeB i januar. Vurdere å ha bekkevandring 

bare annethvert år. Det kan være vanskelig å få 8. klasse til å delta på dette, og det ble snakket om å 

se på alternativer? Carl Magnus informerte om at det vil komme ei endring i retningslinjene for 

trosopplæring, og at det kan være lurt å satse på det som vi lykkes med. Det kan være et godt 

alternativ å arrangere fellestur med ungdommene til nasjonale arrangement som impuls eller 

skjærgårdsgospel.  Impuls kolliderer med KodeB, men den kan eventuelt flyttes. 

Trosopplæringsutvalget bør jobbe videre med dette alternativet, og Merete tar kontakten videre.  

 

Sak 24/24: Referat fra musikkutvalg  

Musikkutvalget har hatt et møte i vår, der de hadde fokus på arbeid i Eiken Sokn. Anne Grethe 

informerte om møtet, og temaene de diskuterte; barnekor, forsangere i begge menigheter, 

sangkvelder, prosjektkor, seminar/workshop. Musikkutvalget ber menighetsrådene må ta stilling til 

om vi skal lønne dirigent, eller om vi skal forsøke å få det til på dugnad. Det finnes noen å spørre 

lokalt, og vi kan ta stilling til problemstilling rundt betaling etterpå hvis ikke vi får tak i ulønna dirigent.  

 

Sak 25/24: Konfirmantopplegg 

Forrige år var første år uten konfirmantmedarbeider, og Bernt Rune ønsker gjerne å ha med seg en. 

Menighetsrådene bør være på utkikk. Det ser ut som det er få konfirmanter følgende år, vi slår 

sammen samtalegudstjenestene for begge menighetene.  

 

  



Sak 26/24: Godkjenning av møtebok. Referat og meldinger 

Ingen merknader, møtebok fra forrige møte er godkjent. 

 

Sak 27/24: Evaluering menighetstur 

Vi var enige om at det var riktig å være på Tonstadli, og Jorunn har lagt inn bestilling for neste tur.  Vi 

oppretter en komite for neste tur, og kan få til en tettere link til kirkekontoret for å spre informasjon 

og gjøre turen kjent.  

 

Sak 28/24 Avlegging av regnskap 2023 for Hægebostad sokn 

Følgende rapporter for 2023 er vedlagt:  
• Driftsregnskap 

• Balanseregnskap 

• Noter til driftsregnskapet for 2023  
 
Saksopplysninger: 
 
Driftsregnskapet:  
Årsregnskapet til Hægebostad sokn for 2023 viser et merforbruk på kr 89 967. 

Driftsinntektene for 2023 er på kr 399 856, noe som er omtrent kr 20 000 lavere enn i 2022. Det ble 

samlet inn ca. kr 35 000 kr mer i offer til egne virksomhet i 2023 enn i 2022. Det ble samlet inn i 

underkant av kr 30 000 mindre til eksterne offermottakere. Det er mottatt i overkant av kr 11 000 

mindre i tilskudd fra fellesrådet i 2022. 

Driftsutgiftene var på kr 368 894, noe som er omtrent kr 70 752 lavere enn i 2022. Her gjenspeiles 

redusert innsamlede eksterne offer. Refusjonen til fellesrådet er i underkant av kr 15 000 lavere enn i 

2022. Dette fordi dekking av Hægebostad sokns andel av fellesrådets merforbruk til trosopplæring er 

ført på art Trosopplæring 0-18. Kostnader tilknyttet konfirmantarbeid er ca. kr 39 000 lavere enn i 

2022 fordi hovedtyngden av utgifter til konfirmantturen i 2023 ble betalt i 2022.  

Investeringsregnskapet:  
Det er ikke foretatt investeringer i 2023 
 
Udekket/udisponert kr 0.  
 
Balansen (egenkapitalen):  
Soknets samlede fondsreserver var pr. 31.12.23 kr 556 147. Kr 1 056 792 står på kapitalkonto. 
Egenkapitalen pr. 31.12.23 var kr 1 522 972. Lån (Kirkestova) er pr. 31.12.23 på kr 1 263 180 og 
kortsiktig gjeld er kr 102 833. 
 
Vedtak: Hægebostad menighetsråd vedtar at årsregnskap for 2023 avlegges slik det fremgår av 

saksopplysningene og vedlagte rapporter og noter. Regnskapsmessig merforbruk på kr 89 967 dekkes 

av disposisjonsfond. Regnskapet oversendes revisor. 

 

Ingeborg Rønnig Eikeland er revisor. 



 

Sak 29/24: Årsmøte 

Menighetens årsmøte flyttes til 8. september. Bernt Rune informerer om Alphakurs på årsmøtet. 

 

Sak 30/24: Dato for basar Kirkestova 

1. november kl 17.00 (mrk dato!), vi serverer middag. Inger, Geir og Alf Gunnar tar ansvar.  

 

Sak 31/24: Alphakurs 

Arne, Merete, Liv Janne, Kenneth, Jimmy, Kari og Bernt Rune hadde ei samling, og satte opp datoer 

for kursstart. Det er satt opp onsdager fra januar 2025. Sette opp en teaser i november for å gi folk 

mulighet til å komme å se hva det er. Gruppa var veldig positiv, og blir gjerne med videre i arbeidet. 

Alf Gunnar har informert andre menigheter om at vi planlegger alphakurs over nyttår.  

 

Sak 32/24: Eventuelt  

På tinget har Inger Johanne fått fri, Alf Gunnar har kontroll på hvit duk, blomster, instrumenter etc. 

Musikkverkstedet har ansvaret for lyden på tinget. 

11. august er det gudstjeneste på Høge varden i samarbeid med Hægebostad Sogelag. Det er Kåre 

Kvåle som er kontaktperson. Det var opprinnelig planlagt kveldsgudstjeneste, Bernt Rune avlyser 

denne. 

Neste menighetsrådsmøte er 27. august, vi tildeler resten av ofringene da. 

 

 

 

Ref Åse Reidun 

 


